
Jyderup Skole  
Dagsorden og referat til 
skolebestyrelsesmøde 
 

Mødelokale: Personalerum. Der vil 

være let forplejning! 

 
 

 

Dato: 13.09.22 

Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 

Mødeleder: Lisa Toft 

Deltagere: Brian Jørgensen, Dorte Strunch, Karin Lindeskov, Lisa Toft, 

Pernille Lærkedal, Linda Høyer, Rikke Hedegaard, Rikke Søndergaard, 

Stine 9D 

Fraværende: Nikki Rasmussen 

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der særlige 

ansvarlige, gæster og er det til orientering 

(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 

Estim

eret 

tid til 

punkt

et 

Referat 

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på beslutning, angivelse af evt. 

ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 

Til hvem, af 

hvem og 

hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 

 

5 min Godkendt med en tilføjelse af punkt fra 

ledelsens side ang skolens samskabende 

pædagoger. Der er nedsat en 

arbejdsgruppe med bl.a fagcenteret, Dorte 

Strunch og personale fra børnehaverne om 

at udarbejde en ny strategi for overgangen 

ml børnehave og skole. Pt står skolen 

uden samskabende pædagoger, da fx 

Rikke Hansen, som var samsk. Pædagog 

nu er blevet ansat som 

børnehaveklasseleder. 

 

2. Velkommen til nyt medlem og 

præsentation  

10 

min 

Nikki Rasmussen er nyt medlem af 

bestyrelsen, men kunne desværre ikke 

deltage på dette møde. 

Rikke Hedegaard vil deltage ved møderne. 

Hun er ny afdelingsleder. 

 

Rikke  

 Høring om budget 

I høringsperioden fra 29. 

august til 15. september bl.a. 

skolebestyrelser mulighed for 

at give deres holdning til 

budgetforslaget til kende. 

Her er et link til høringen 

af Budget 2023. 

Her er et link til dagsordenen, 

hvor der også er en 

beskrivelse af sagen i punkt 

173 fra 26-08-2022. 

 

15 

min 

Høring om budget blev drøftet og der blev 

udarbejdet et høringssvar på mødet, der er 

afsendt. 

Rikke og Lisa 

https://holbaek.dk/politik/budget-og-regnskab/budget-2023/hoering-budget-2023/
https://dagsordener.holbaek.dk/vis?id=c09e681d-5e0f-4008-a146-af6bce68a886&punktid=678728c3-d842-4811-95ca-d99c3db17dfa?id=4df0eb53-95e7-4adc-9a80-762d41f8e307&punktid=5c4a71b7-a3b7-4da0-a21b-8a003e862a33
https://dagsordener.holbaek.dk/vis?id=c09e681d-5e0f-4008-a146-af6bce68a886&punktid=678728c3-d842-4811-95ca-d99c3db17dfa?id=4df0eb53-95e7-4adc-9a80-762d41f8e307&punktid=5c4a71b7-a3b7-4da0-a21b-8a003e862a33
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Skolens budget på næste 

møde 

3. Evaluering af 

skolebestyrelsens deltagelse 

ved forældremøder  

Og betingelser for udlån af pc 

20 

min 

De deltagende forældre har oplevet gode 

møder med den nye form, hvor både 

forældreråd er inddraget i dagsordenen og 

medlemmer af skolebestyrelsen deltager 

på møderne og får dialog i gang. Mange 

møder havde også en dagsorden, hvor der 

var plads til drøftelser mellem forældrene 

ud fra cases, som var en del af det 

udarbejdede princip. Det har været en 

positiv oplevelse, hvor der efterfølgende 

foregik en opsamling mellem lærerteam og 

forældreråd om mødet. Det skal dog 

fremadrettet aftales, hvem der er 

”mødeleder” ved møderne, så tid og 

kommentarer bliver styret. 

 

Indtil videre har det fungeret godt at få 

forældrene til at underskrive betingelserne 

for udlån af pcer. Meget få forældre har 

ikke afleveret og disse elever har endnu 

ikke fået egen pc. Det vil stå sin prøve ved 

den første ødelagte computer. 

Lisa 

4. Hvor er vi med principarbejdet  

Første tema er stadig 

TRIVSEL – altså overordnet 

Hvordan højner vi trivslen 

på Jyderup Skole? 

 

De principper, vi har nået, er 

vedhæftet som bilag. 

25 

min 

Principperne blev kortvarigt drøftet. Især 

antallet af minutter til s/h-samtalerne var 

der tvivl om. Det blev dog opklaret, at 20-

30 minutter handler om, at man gerne ville 

have eleverne mere på banen, så de 

havde forberedt et indlæg til mødet.  

I forhold til de andre nævnte og til mødet 

vedhæftede principper, blev aftalen, at 

man skulle kommentere på disse ved at 

Lisa 
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”Princip for skole-hjem-

samtaler” er lagt på vores 

hjemmeside. 

Er følgende principper klar til 

dette? 

”PRINCIP FOR 

FORÆLDREMØDER” 

”PRINCIP FOR 

KONTAKTFORÆLDRE”  

”PRINCIP FOR FORÆLDRES 

DELTAGELSE I SKOLENS 

LIV OG BARNETS 

SKOLEGANG”  

”PRINCIP FOR 

UNDERRETNING AF 

HJEMMET OM ELEVENS 

UDBYTTE AF 

UNDERVISNINGEN” 

 

Det er stadig muligt at finde 

materialet fra Skole og 

Forældre på 

https://padlet.com/SogF/jyderu

p 

sende mail til Rikke, hvis man kunne se sig 

ind i princippet eller kunne se, at der var 

ændringer, som man gerne vil drøfte, inden 

principperne kommer ud på hjemmesiden. 

 

 

6. Info om meddelelsesbogen  
Bilag herom vedhæftet 

15 

min 

Orientering om meddelelsesbogen. Fra 

skolebestyrelsens side ønskes den digitalt, 

så den kan læses via Aula. Der vil komme 

mere info herom, når skolen får gang i 

bogen op til de første s/h-samtaler. 

Rikke 

8. Kort orientering (O) 

- Fra eleverne 

- Fra skoleledelsen (LOGO!) 

- Fra formanden 

- Fra personalet 

 

 

25 

min 

Eleverne havde ikke noget nyt. De har 

endnu ikke afholdt deres første 

elevrådsmøde, så Stine kunne ikke fortælle 

mere. Der har været start-vanskeligheder 

ift at 9.årgang er flyttet i en anden bygning 

med støj og manglende gardiner og teknik. 

Dette burde være løst. 

Skoleleder informerede om forskellige 

personalesager. 

Skoleleder gjorde opmærksom på det nye 

LOGO for skolen, som nu er lavet og sat i 

gang på brevpapir og andet. Der er 

desuden sat to store skilte op med logo 

ved skolens indgang og ved hoveddøren. 

 

https://padlet.com/SogF/jyderup
https://padlet.com/SogF/jyderup
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Formanden spurgte ind til andre deltagere 

ved et kommende Erfa-møde og om der 

var opbakning til et Skole- og Samfund-

møde. Det blev vurderet, at indholdet ikke 

matchede prisen. 

9. Eventuelt (O) 

 

5 min Brian spurgte ind til, hvordan skolen vil 

handle ift udfordringer på de sociale 

medier, som pt foregår på især 

mellemtrinnet. SSP er sat på opgaven. 

Der blev spurgt ind til, hvordan en 

idrætsforenings skilt skal være det første, 

man ser ved indgangen til skolen. Dette vil 

blive drøftet med foreningen fra 

skoleleders side.  

 

 Næste møde 

Hvornår og forslag til indhold 

- Antimobbe-strategi 

- Workshop 

- Budget 

 På næste møde skal Workshop for 

forældreråd planlægges. Denne workshop 

er med skolebestyrelsens deltagelse og 

erstatter derfor et bestyrelsesmøde. 

Næste møde er den 10.oktober (mandag) 

Workshop 16.november (onsdag) og møde 

igen 15.december (torsdag) 

 

 

 

 


